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KOMISJA OŚWIATY  

RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  

 

 

BRM.0012.15.2024.EZ 

EOD: 23041/2024/W 

 
 

Protokół z posiedzenia 

Komisji Oświaty 
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 16 maja 2024 r. 
w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 
 

(Nagranie – czas trwania nagrania 58 min 40 sek.) 
 
 

 
Radni obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 
 
Zaproszeni i przybyli goście obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Elbląg za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia 

– opinia w zakresie pracy Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej. 

3. Sprawy bieżące. 
 

 
 

Ad. 1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Elbląg za 2023 rok wraz z informacją  

o stanie mienia – opinia w zakresie pracy Komisji. 
(czas trwania nagrania od 03 min 10 sek. do 27 min 42 sek.) 
 
 

Skarbnik Miasta Rozalia Grynis omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Elbląg za 2023 rok 

wraz z informacją o stanie mienia.   

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję.   

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Marek Pruszak 

• Skarbnik Miasta Rozalia Grynis 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję.   

 
Wyniki głosowania: 

Za- 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Elbląg za 

2023 rok wraz z informacją o stanie mienia – opinia w zakresie pracy Komisji. 
 

 
 

Ad. 2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady 

Miejskiej. 
(czas trwania nagrania od 27 min 44 sek.  do 28 min 04 sek.) 

 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska poinformowała, że Komisja nie ma projektów uchwał do 

opiniowania.  
 
 

Ad. 3. Sprawy bieżące. 

(czas trwania nagrania od 28 min 05 sek.  do 58 min 16 sek.) 
 

1) Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska poprosiła o zgłaszanie propozycji do planu pracy Komisji.  

 

2) Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska poinformowała o terminie kolejnego posiedzenia Komisji. 
 

3) Radna Jolanta Janowska podniosła temat dodatków za pracę trudną i uciążliwą w szkolnictwie 
specjalnym. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Radna Jolanta Janowska 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 
 

4) Radny Marek Pruszak poprosił o informację z planowanych zmian w placówkach oświatowych 

wynikających z projektów organizacyjnych. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka  

• Radny Marek Pruszak 
 

 

5) Radna Jolanta Janowska podniosła temat przedszkoli.      

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radna Jolanta Janowska 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Radna Wioleta Stępczyńska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Radny Marek Pruszak 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 
 

6) Radna Ewa Horbaczewska podniosła temat organizacji pracy Komisji.   
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska. 
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7) Radna Wioleta Stępczyńska podniosła temat ilości uczniów w SP Nr 8.    
 

 

Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zakończyła 

posiedzenie.  
 

 
 

Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Oświaty stanowi załącznik do protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu.  
 

 
 

                                        Przewodnicząca Komisji 

 
                                                   Irena Sokołowska  

 
Protokół sporządziła 
 
   Ewa Zielińska 

 

 

 

 

 

 


